
 

Ve čtvrtek 18. června 2015 od 18 do 20 hodin 

v kulturní místnosti OÚ v Drahoníně 
Moderované diskuse se zúčastní: 

 energetický konzultant Edvard Sequens za Callu – Sdružení pro záchranu prostředí 

 ředitel Správy úložišť radioaktivních odpadů Jiří Slovák 

 ředitel Ústavu geologických věd Přírodovědecké fakulty MU v Brně Josef Zeman 

 právník Pavel Doucha, spoluautor návrhu na posílení práv obcí při rozhodování o úložišti 

 a Martin Schenk za místní spolek Nechceme úložiště Kraví hora 
 

Moderuje Stanislav Kutáček. 

Ministr životního prostředí rozhodl, že mezi Bukovem a Drahonínem mohou začít průzkumy 

pro hlubinné úložiště radioaktivních odpadů. Co to bude znamenat prakticky? Podle 

jakých hledisek budou vybírány lokality pro úložiště po průzkumech? Existují možnosti 

izolovat jaderný odpad „na věky“?  Jak je to s finančními příspěvky pro obce?  Či jaké 

jsou možnosti starostů a občanů, potřebují silnější postavení zakotvené zákonem? 

A jak je to s finančními příspěvky pro obce? Na tyto i další otázky se budete moci zeptat.  
 

Další informace o akci Vám podají: 

Edvard Sequens, Calla – Sdružení pro záchranu prostředí, tel.: 602 282 399 

Martin Schenk, Nechceme úložiště Kraví hora, tel.: 777 646 646 

Calla ve spolupráci  
se spolkem Nechceme úložiště Kraví hora  

Vás zvou na panelovou debatu 

Radioaktivní odpady za našimi humny? 

Projekt „Silnější hlas obyvatel Vysočiny při hledání hlubinného úložiště“  

 je podpořen grantem z Islandu, Lichtenštejnska a Norska v rámci EHP fondů. www.fondnno.cz, www.eeagrants.cz  

http://www.fondnno.cz/
http://www.eeagrants.cz/

